



Date: 3rd November 2025

Changes in Executive Management

Raysut Cement Company (S.A.O.G) would like to inform the Financial Services Authority, Muscat Stock Exchange and its valued shareholders about the following changes in the Executive Management team:

1. Mr. Salman Haider Malik has been appointed as Acting Chief Financial Officer, effective from 12 October 2025. Mr. Salman holds a bachelor's degree in commerce, a master's degree in economics, and is a Certified Management Accountant. He has over 15 years of diverse experience in financial management within the cement sector and large manufacturing organizations. Since joining the Company in 2018 and following his appointment as Head of Finance in September 2022, Mr. Salman has contributed to strengthening the finance function, enhancing financial governance, improving reporting accuracy, and leading strategic financial initiatives across the Group.

2. Mr. Khalid Said Al Bahdoor has been appointed as the Acting General Manager of Pioneer Cement Industries, effective immediately. Mr. Khalid holds a bachelor's degree in mechanical engineering and has over 10 years of extensive experience in the cement sector. He joined Raysut Cement Company in 2015 and was appointed Plant Manager of Pioneer Cement in 2024. Under Khalid's leadership, the cement plant has achieved notable improvements in systems management, preventive maintenance execution, and process optimization, contributing to sustained operational excellence and production continuity.

3. Mr. Yaqoob Bahadur Al Bulushi has been appointed as Acting General Manager of Sohar Cement Factory, effective immediately. Mr. Yaqoob Al Bulushi holds a high diploma degree in Business Administration and has over 30 years of extensive experience. He joined Raysut Cement Company in 2016 and was appointed General Manager of Cement terminals of Raysut. He

التاريخ: 3 نوفمبر ٢٠٢٥
الموضوع: تغييرات في الإدارة التنفيذية

تود شركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.ع) إبلاغ هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط ومساهميها الكرام بالتغييرات التالية في فريق الإدارة التنفيذية:

1. تعيين الفاضل/ سلمان حيدر مالك رئيساً تنفيذياً للشؤون المالية بالإنابة، اعتباراً من ١٢ أكتوبر ٢٠٢٥. الفاضل/ سلمان مالك حاصل على درجة البكالوريوس في التجارة ودرجة الماجستير في الاقتصاد، وهو محاسب إداري معتمد، ويتمتع بخبرة تزيد عن ١٥ عاماً في مجال الإدارة المالية بقطاع الأسمنت والشركات الصناعية الكبرى. ومنذ انضمامه للشركة في ٢٠١٨، وبعد تعيينه رئيساً للمالية في سبتمبر ٢٠٢٢، كان للفاضل/ سلمان مالك دور محوري في تعزيز أداء الإدارة المالية وتحسين الحوكمة المالية ورفع دقة التقارير وقيادة المبادرات الاستراتيجية المالية على مستوى المجموعة.

2. تعيين الفاضل/ خالد سعيد البهدور مديراً عاماً بالإنابة لشركة بايونير للأسمنت، وذلك اعتباراً من تاريخه. الفاضل/ خالد البهدور حاصل على درجة البكالوريوس في الهندسة الميكانيكية ويتمتع بخبرة تزيد عن ١٠ سنوات في قطاع الأسمنت. وقد انضم إلى شركة ريسوت للأسمنت في ٢٠١٥ وتم تعيينه مديراً لمصنع بايونير للأسمنت في ٢٠٢٤. وخلال فترة قيادته، حقق المصنع تحسينات ملحوظة في إدارة الأنظمة وتنفيذ الصيانة الوقائية وتحسين العمليات، مما ساهم في تعزيز كفاءة الأداء واستمرارية الإنتاج.

3. تعيين الفاضل/ يعقوب بهادر البلوشي مديراً عاماً بالإنابة لمصنع أسمنت صحار، اعتباراً من تاريخه. الفاضل/ يعقوب البلوشي حاصل على دبلوم عالي في إدارة الأعمال ويتمتع بخبرة تزيد عن ٣٠ عاماً. انضم إلى شركة ريسوت للأسمنت في ٢٠١٦ وتم تعيينه مديراً عاماً لمحطات الأسمنت التابعة



شركة ريسوت للأسمنت
Raysut Cement Company S.A.O.G

has been appointed as Head of Sales of Sohar Cement in 2019. Mr. Yaqoob has demonstrated a strong commitment to enhancing operational performance, executing strategic priorities, and improving process efficiency, all of which have positively impacted the Company's growth and sustainability.

These appointments aim to strengthen the company with high-calibre expertise that will enhance its capabilities and support the achievement of its strategic objective.

Furthermore, the Company would like to announce that Mr. Yasir Mustafa ended his service from the position of Head of Legal Department and Legal Advisor of the Company, effective 31st October 2025. The Company extends its sincere appreciation for his contributions and wishes him success in his future endeavors. The appointment of a new Head of Legal Counsel will be announced in due course.

للشركة. وفي عام ٢٠١٩، تولى رئاسة قسم المبيعات في مصنع أسمنت صحار. ساهم الفاضل يعقوب بشكل بارز في تعزيز الأداء التشغيلي وتنفيذ المبادرات الاستراتيجية وتحسين كفاءة العمليات، مما انعكس بشكل إيجابي على نمو الشركة واستدامتها.

تهدف هذه التعيينات إلى تعزيز قدرات الشركة بخبرات عالية المستوى التي ستسهم في رفع كفاءة الأداء ودعم تحقيق أهدافها الاستراتيجية.

كما تود الشركة أن تعلن عن انتهاء خدمة الفاضل/ ياسر سيد الأمين مصطفى كرئيس الإدارة القانونية والمستشار القانوني للشركة، وذلك اعتباراً من 31 أكتوبر ٢٠٢٥. وتقدم الشركة بخالص الشكر والتقدير لمساهماته وجهوده وتتمنى له النجاح في مساعيه المستقبلية. كما سيتم الإعلان عن تعيين الرئيس الجديد للشؤون القانونية لاحقاً.

راشد علي
الرئيس التنفيذي بالإنابة

Raashid Ali
Acting Chief Executive Officer

